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Aanwezig: 
Voorzitter d.d.:     André Daems   
Derde Nationale:    Alain Sleebus  
Bevordering:     Luc Verdonck, Jozef Proost  
Antwerpen:     Marc Van Craen, Walter Troonbeeckx 
Limburg:     Willy Brockmans, Romain Appeltans 
Oost-Vlaanderen:    Wim Fonteyn, Marnix Roelands 
Vlaams-Brabant:    Willy Scheys 
West-Vlaanderen:    Romain Saelens 
Damesvoetbal:    Betty Van Proeyen,  Marc Ronse 
Futsal:      Etienne D’Eer, Jan Aerts 
Secretaris-Generaal van de VFV:    Benny Mazur 
Secretaris van de VSC:      Ben Doumen 
Vertegenwoordiging van de Refs:   Marcel Van Elshocht 
Afgevaardigde van de Raad van Bestuur VFV:  Jan Van Onsem 
Waarnemers leden van de Raad van Bestuur VFV:   Karel Vanwesenbeeck 
 
Verontschuldigd: 
Voorzitter:                                               Johny Vanspauwen   
West-Vlaanderen:                                             Luc Clarysse 
Vlaams-Brabant:                                             Paul Brams 
Sporttechnisch Coördinator VFV:                Bob Browaeys 
 
 
 
Welkom 
André Daems opent de vergadering als dienstdoend voorzitter. 
Johny Vanspauwen is verontschuldigd wegens familiale omstandigheden.   
 
Jan Aerts wordt verwelkomd en voorgesteld  als tweede vertegenwoordiger van de entiteit Futsal. 
 
1. Goedkeuring verslag vorige vergadering  
Jozef Proost meldt onder punt ‘26.(15-19) Licentie van nationale amateurclub’ dat hij hier niet mee 
geconfronteerd werd als werkgever, zoals vermeld in het verslag, maar dat hij dit aanhaalde als 
voorbeeld.  
 
2. Briefwisseling  
Er is mailverkeer ontvangen van Andre Martens (Auditcommissie) ivm punt 4 van de dagorde NSC 
inzake de financiële auditcommissie.  
Dit wordt verder toegelicht zie punt  4 dagorde NSC.  
 
3. Aanpassing tekst art.1926: Boetes ten laste van toegewezen aangeslotenen – ontwerp  
              Antwerpen  
Dit wordt verder toegelicht  zie punt 9 dagorde NSC. 
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4. Agenda NSC van 16 november 2015 : standpunten VFV   
              
     1. Stemmenverdeling voor het seizoen 2015/2016  
     2. Verslag en gestemde teksten van de zitting van 12.10.2015 
Marnix Roelands vraagt verduidelijking op pag.9 (art.910) betreft een tweede transfer: 
Wanneer een speler ontslag geeft in april en opnieuw aansluit in juni, kan hij dan bv een tweede 
transfer bekomen in de periode juli-augustus en ook in het eerste elftal spelen?    
Het antwoord hierop is positief en indien hij nog niet speelde bij het eerste elftal. 
 
Jozef Proost vraagt in punt 15-06 betreffende ‘speelveld voor voetbal 5vs5’, waarbij doelgebied  
8 meter is voor 11vs11 en 5vs5, de mogelijkheid voor een doelgebied van 6 meter voor 5vs5? (bij een 
vast terrein) 
Benny Mazur licht toe dat dit een fictief doelgebied is waarbij praktisch inleefvermogen bij de 
ploegen nodig is om toch volgens normen de wedstrijdjes te laten doorgaan.  
Hij meldt ook dat dit trouwens niet reglementair voorzien is. 
Benny Mazur kaart ook aan dat alle recreatieve formats vragen om de algemene regels ook voor 
deze formats gelijk te stellen om nog meer verwarringen te voorkomen. 
 
Romain Saelens meldt dat het schema onder art.1207.21 geen goede weergave is, indien het een 
klein terrein zou zijn waarbij de doelpaal dan in de weg zou kunnen staan. 
 
Betreft art.1504 ‘Aanhorigheid van het kampioenschap’ vraagt Romain Saelens of dit handelt over 
ACFF clubs of ACFF kampioenschappen? 
Hij haalt enkele voorbeelden aan zoals; opleidingsvergoedingen, medische afwijkingen, speciale 
omstandigheden. Hij vraagt dat dit toch duidelijk weergegeven wordt. 
 
Benny Mazur geeft weer dat wat betreft de medische afwijkingen dit handelt over decreten voor een 
bepaald grondgebied. Hij vermeld de methodieken die worden toegepast binnen de VFV en de ACFF, 
waarbij deze op verschillende wijzen worden toegepast door beide vleugels. 
In de praktijk zal er voor elk individueel probleem een oplossing gezocht moeten worden. 
 
     3. Briefwisseling 
Nihil. 
 
     4. Verslag van de Financiële Auditcommissie 
Andre Daems licht het mailverkeer tussen Johny Vanspauwen en Andre Martens toe. 
Hierbij wordt in eerste instantie de werking van deze Commissie uitgelegd en waarbij Andre Martens 

meldt dat aan de NSC wordt gevraagd of het verslag van de Auditcommissie voldoet. 
 
Andre Daems meldt dat het niet aan de VSC is om tussen te komen wat er besproken wordt binnen 
deze Commissie. 
 
Benny Mazur verduidelijkt. 
Het werd reeds besproken in de vorige vergadering van de Raad van Bestuur van de VFV en werd nu 
geagendeerd op de dagorde NSC, gezien de feitelijke omstandigheden van één jaar Financiële 
Auditcommissie er enkele vragen zijn ontstaan die een oplossing vergen. 
Dit komt onder andere door het toepassen van verschillende methodieken door de leden 
(vertegenwoordigers Pro-League/VFV/ACFF), waarbij dus ook verschillende verslagen voorgelegd 
werden. 
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Vandaar het agendapunt op de NSC waar deze problematiek zal voorgelegd worden, gezien het om 
een KBVB aangelegenheid handelt. 
 
     5. Interpretaties Uitvoerend Comité en beslissingen algemene vergadering Raad van 
         Bestuur vzw KBVB 
Er zijn geen bemerkingen vanuit de VSC. 
 
     6. Reglement van inwendige orde van de NSC 
Er zijn geen bemerkingen vanuit de VSC. 
 
     7. (14-36) Evaluatie van de jeugdcompetitiehervorming 
Op dit moment kan er nog niet verder ingegaan worden, gezien de toekomstige bedoelingen van de 
ACFF, zo meldt Andre Daems. 
 
Benny Mazur kadert de cijfers die gepresenteerd werden op de laatste Algemene Vergadering over 
hoe men omging binnen de jeugdcompetitiehervorming Provinciaal en Interprovinciaal ACFF. 
Hij kadert ook de cijfers van de deelnemende gewestelijke clubs op de verschillende infoavonden. 
Hierbij concludeert hij dat 80% werd bereikt binnen de clubs ACFF omtrent de aanvaarding van de 
jeugdcompetitiehervormingen. 
 
     8. (15-01) Contract als betaalde sportbeoefenaar dat eenzijdig wordt ontbonden door  
              de speler 
De VSC is akkoord. 
 
     9. (15-02) Boetes ten laste van toegewezen aangeslotenen  
Marc Van Craen verduidelijkt het amendement dat hij uitgewerkt heeft.  
Hij meldt enkele bijkomende vragen/problemen, zoals; 
 
 *‘een lid dat voorwerp uitmaakt van heraansluiting na ontslag’  
Hij stelt: wat als er voor 17 mei geen heraansluiting is, dan is er geen sprake van ‘een lid dat 
voorwerp uitmaakt’ ?  
Mogelijk, zo meldt Marc Van Craen, dient dit anders geformuleerd te worden? 
*term nieuwe club? Mogelijk is er op dat moment nog geen nieuwe club, vandaar de vraag toe te 
voegen ‘mogelijke nieuwe club’. 
*klacht moet klaar zijn voor 17 mei? Hij vraagt deze periode te verlengen om betrokkenen tijd te 
geven. 
*hij haalt ook het dubbel gebruik aan met art.1926. 
Vandaar zijn vraag of de tekst, eerder voorgelegd door Limburg, nog gebruikt moet worden?  
 
Marc Van Craen vraagt bijkomend, na te denken wat er zou gebeuren wanneer een club akkoord zou 
gaan met een afbetalingsprocedure? 
 
Jozef Proost zegt dat elke club dit zou moeten opnemen in hun huishoudelijk reglement. 
 
Mogelijk, zo stelt de vergadering, is het beter het voorstel niet in te voegen maar art. 1926 verder uit 
te werken in een beperkte werkgroep? 
 
Bijgevolg meldt Andre Daems dit punt uit te stellen. 
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    10. (15-05) Organisatieprincipes Beker van België 
Benny Mazur meldt dat een vergadering VFV-ACFF-Pro League plaatsvond in functie van 
kalenderopmaak.  
Hier werd ook de Beker van België aangekaart betreft het vinden van mogelijke data. 
 
Mogelijke denkpiste kan zijn voor de toekomst, de organisatie van een ‘Beker van Vlaanderen’? 
 
De principes van de verschillende organisaties in de ‘Bekers van de provincies’ zouden kunnen 
doorgetrokken worden, zo zegt Wim Fonteyn. 
 
Andre Daems vraagt de voorkeur aan de entiteiten, gezien het punt  acuut is: 
-Bevordering /Derde Nationale/Antwerpen/ Vlaams-Brabant/ Limburg /Oost-Vlaanderen=voorstel 1 
(=oorspronkelijk voorstel) 
-West-Vlaanderen: geen voorkeur 
-Futsal en Vrouwenvoetbal:  niet van toepassing 
 
De VSC zal bijgevolg vragen het oorspronkelijke voorstel in te voegen. 
 
     11. (15-11) Opleiding van de trainers 
Het Uitvoerend Comité heeft dit voorlopig van de agenda gehaald en zal dus nog vervolgd worden. 
 
     12. (15-12) 2de en 3de klasse amateurs VFV 
De VSC is akkoord. 
 
     13. (15-15) Mandaat van een lid van een verkozen instantie 
De VSC is akkoord. 
 
     14. (15-16) Uitvoerend Comité  
Benny Mazur verwijst naar de moeilijke praktijk van de verkiezing ter bevestiging van het aanblijven 
van dhr. JP Notelteirs.  
In dat kader zou, naar analogie van een Provinciale Verstandhouding, een vorm van Verstandhouding 
van Vlaamse clubs van hogere afdeling komen waarbij de clubs van 3de, 2de en 1ste vertegenwoordigd 
zijn. 
Er is ook een ontwerp klaar, zegt Benny Mazur, van de nieuwe statuten VFV en Huishoudelijk 
Reglement wat eerstdaags  op de Raad van Bestuur van de VFV zal besproken worden. 
 
Willy Brockmans vraagt dienaangaande waarom iets wat bestond weer heruitgevonden moet 
worden?   
 
Jozef Proost stelt de vraag vanuit Nederlandstalige kant of er geen extra lid in het Comité dient te 
zetelen gezien de toekomstige verhoudingen?  
 
Gezien de Verstandhoudingen van Vlaamse/Waalse clubs hoger afdeling op dit moment juridisch niet 
bestaan, vraagt Marc Ronse, het reglement pas toe passen tot deze Verstandhoudingen wel juridisch 
erkend zijn.  
In die optiek vraagt hij de vergadering het woord ‘Verstandhouding’ voorlopig niet op te nemen in de 
tekst tot de Verstandhoudingen reële entiteiten zijn.  
 
De VSC wacht verder gevolg af. 
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     15. (15-18) Gemeenschappelijke instanties Amateurvoetbal - Betaald Voetbal 
Op pag.59 (art.201) vraagt Marnix Roelands de term “Medische Commissie” te schrappen, gezien 
deze Commissie niet meer actief is.  
 
De VSC is akkoord. 
 
     16. (15-19) Licentie van nationale amateurclub 
In art.467.3 vraagt Marnix Roelands wat bedoeld wordt met ‘mag de licentie toekennen wanneer er 
schulden zijn als hierboven bedoeld die door de club worden betwist’ 
Wordt nagekeken waarnaar dit verwijst.  
 
De VSC is akkoord mits gemaakte opmerkingen.  
 
     17. (15-21) Bondsschulden 
Marc van Craen vraagt een tekstuele aanpassing in artikel 33 derde deelstreep, met name; 
‘Bedragen toegekend aan clubs en aangeslotenen, voortvloeiende uit de sportieve activiteit 
uitgeoefend door de aangeslotene, doch niet aan derden en, tenzij overeenkomstig art.8.9 van bijlage 
11 van het bondsreglement, niet aan tussenpersonen, bij vonnis in kracht…..’ 
aan te passen in: 
‘Bedragen toegekend aan clubs en aangeslotenen, voortvloeiende uit de sportieve activiteit 
uitgeoefend door de aangeslotene, doch niet aan derden en niet aan tussenpersonen, tenzij 
overeenkomstig art.8.9 van bijlage 11 van het bondsreglement, bij vonnis in kracht…..’ 
 
De VSC is akkoord mits gemaakte opmerkingen. 
 
     18. (15-22) Labels ACFF 
De VSC is akkoord. 
 
     19. (15-23) Kwalificatieronde in het vrouwenvoetbal 
Betty Van Proeyen licht kort het voorstel en de voorgestelde tekstuele aanpassingen toe. 
 
De VSC is akkoord. 
 
     20. (15-24) Forfait van een ploeg: sancties 
Marnix Roelands heeft bemerkingen omtrent het toepassen van de boetes op het moment van een 
forfait. 
Hij meldt dat boetes hoger liggen voor aanvang van de competitie, dan wanneer de clubs tijdens de 
competitie forfait geeft.  
Terwijl de impact voor clubs groter is tijdens de competitie, dan voor aanvang competitie. 
 
Mogelijk dient hier verder over nagedacht worden op niveau VFV. 
 
De VSC is akkoord. 
 
     21. (15-25) Goede trouw van de clubs 
De VSC is akkoord. 
 
     22. (15-26) De Referee Ambassador 
De VSC is akkoord. 
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     23. (15-27) Licenties voor het Betaald Voetbal 
De VSC is akkoord. 
 
     24. (15-28) Competities van het Betaald Voetbal 
De VSC is akkoord. 
 
     25. (15-29) Aankondiging vriendschappelijke wedstrijden 
De VSC is akkoord. 
 
     26. (15-30) Wedstrijd die de reglementaire duur niet heeft gehad 
De VSC is akkoord. 
 
     27. (15-31) Procedure voor de bondsinstanties 
De VSC is akkoord. 
 
 
5. Inbreng vanwege de entiteiten… 
Nihil. 
 
6. Varia 
Wim Fonteyn vraagt, zoals gemeld in de vorige zitting, de cijfers betreft de sportactiviteiten op te 
volgen opdat dit niet blijft aanslepen. 
Jan Van Onsem meldt dat er enkele personen dit verder uitwerken op vlak van digitalisering. 
 
Betty Van Proeyen vindt in art.1531.21 de volgorde van criteria in eindrangschikking onlogisch. 
Jan Van Onsem zegt dat dit is opgenomen op vraag van UEFA. 
Wordt nagekeken.  
 
Benny Mazur meldt, in functie van reglement, volgende twee punten die de goedkeuring van de VSC 
vraagt, met name; 
*Medische afwijkingen  voorstel om art.1009.32 te schrappen. 
 
Marc Van Craen vraagt naar een overzicht van gekeurde attesten? 
Benny Mazur meldt dat de medische afwijkingen kunnen geraadpleegd worden via het Kickoff 
systeem, gezien dit ook nodig is in functie van de digitale wedstrijdbladen.  
 
*Interprovinciale competities VFV in artikel 1571.8 vraag om schrapping van dit punt omwille van 
meer vrijheid te hebben bij de kalenderopmaak. 
 
Beide punten worden voorgelegd op de volgende zitting van de VSC/NSC. 
 
 
Andre Daems dankt iedereen voor zijn/haar medewerking tijdens de vergadering. 
 
 
 
 
André Daems                                                    Ben Doumen       
                                
Voorzitter d.d.                                      Secretaris  


